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 Van de voorzitter
Voor ons ligt alweer de laatste Slaggaard van dit roeiseizoen. Een goed gevuld nummer met mooie onderwerpen. 
Het verenigingsleven is als vanouds. De barcommissie organiseert deze zomer een maandelijkse zomeravondborrel 
op de club op elke 2e woensdag van de maand: komt allen. De komende maanden wordt ook nagedacht over onze 
visie op het roeien; met extra aandacht voor jeugd en juniorenroeien, voor (basis) instructie en instructeurs, voor 
wedstrijdroeien en coaches en voor huidige leden betrokken houden. Iedereen mag meedenken. 
Eind augustus start de najaarseditie van Beter Leren Skiffen. Deze cursus van acht weken eindigt vlak voordat de 
wintertijd ingaat en is gericht op alle roeiers die beter willen leren roeien. Meld je aan! 
Er is ook een keerzijde. Ons roeiwater is behoorlijk vuil. Dit is te zien aan de bruine aanslag op onze boten. Om de 
vloot in topkwaliteit te houden worden alle boten grondig schoongemaakt. Van alle roeiende leden wordt verwacht 
dat zij de eigen boot schoonmaakt. 
Bijzonder is dat we er weer een lid van verdienste bij hebben. Leden van verdienste zijn samen met de ereleden 
onze bijzondere leden. Het zijn leden die zorgen dat onze boten kunnen varen, dat onze gebouwen in stand blijven 
en dat wij allen kunnen trainen en aan wedstrijden kunnen deelnemen. Ereleden en leden van verdiensten zijn de 
cultuurdragers van onze vereniging. In de Voorjaarsvergadering werd Marion van den Hoogen als lid van verdienste 
benoemd. Marion heeft haar sporen ruimschoots verdiend met haar Vlootgilde en het onderhoud aan de vloot. 

Het bestuur wenst alle leden een mooie zomer toe.

Ronald Vuijk



 Benoeming Marion
Op zaterdag 21 mei was er een ALV op DDS. Marion is er niet want er is Formule 1 op tv. Pogingen om haar naar DDS 
te lokken strandden. Ze zou naderhand wel een biertje komen drinken. Toch liep het anders: Marion is gebeld door 
Huub dat ze echt moet komen want ze zou benoemd worden tot lid van verdienste. En zo gebeurde het dat Marion 
een mooi boeket bloemen overhandigt krijgt en tot lid van verdienste van DDS is benoemd, terwijl de Formule 1 nog 
bezig was: een historisch moment.  

Om erachter te komen wat heeft geleid tot deze benoeming zoeken we haar op in de loods waar ze al schurend aan 
de Skidbladnir vertelt over haar carrière bij DDS:

Deze begint in 2010 in de BP. Ze wordt al snel actief door andere BP‘ers instructie te geven en de DoZo te 
coördineren. Daarna volgen ook de feestcommissie en de kookcommissie voor Marion. Tussen 2012 en 2016 is ze 
voor haar werk in Zuid-Afrika maar keert daarna ook weer terug naar DDS. Ze had voor zichzelf een leuke functie 
bedacht: Commissaris Gezelligheid. Helaas vond de functie geen steun bij het bestuur. Toen Gerique Marion in 2017 
vroeg om commissaris materiaal te worden, hoefde Marion niet lang na te denken. Ze was al vaak in het 
materiaalhok te vinden en dit was de uitgelezen kans om haar stempel op de vloot te gaan drukken. Er is zelfs een 
woord voor: het “Marionifiseren” van boten. Ofwel: boten in een andere kleur dan de oorspronkelijke kleur verven. 
Denk hierbij aan de Skuld of Waternimf. 

Natuurlijk wordt er ook nog geroeid: eerst bij de Sokken en daarna bij de Retroroeiers. 



 Marion in beeld 
Marion, waar ben je het meest trots op? “Hoe de vloot er bij ligt. Als er iets 
moet gebeuren aan een boot wordt deze meteen helemaal onder handen 
genomen. Dat kost meer tijd maar het materiaal kan uiteindelijk langer mee.” 

Heb je nog wensen/ dromen voor DDS? “Nieuw leven in de “Wherry-ever 
club”. Ben jij in voor spontane acties in een wherry zoals roeien in de Delftse 
Hout? Neem contact op met Marion! En: meer activiteiten op de vereniging 
om elkaar te ontmoeten en de sociale verbondenheid te vergroten.” 

Wat wil je andere leden nog meegeven? “Doe iets voor de vereniging. Wees 
actief! Er is altijd iets te doen, van terugkerende activiteiten tot korte 
klusjes.”

Klik hier voor een lijst van alle ereleden en leden van verdienste.

Goed om te weten: het is aan alle leden van DDS om voordrachten te doen 
zodat iemand tot lid van verdienste kan worden benoemd. 

https://rvdds.nl/wiki/vereniging/ereleden


 Wedstrijdnieuws
Wedstrijden DDS april-mei-juni:

Skoll Cup
Bosbaan voorjaarsregatta
Hollandia
AA-Race
PEIL/ PEIK
Raceroei Regatta
ZRB
Spaarne Lenterace
Ringvaart Regatta
Northwave Regatta 
ARB
Westelijke Regatta
Orca Slotwedstrijden
Koninklijke Holland Beker
DMO/ZRB Jeugdwedstrijden

Uitgelicht: zilver voor Anne en Hélène

Anne en Hélène zijn 2e geworden op de
Northwave Regatta/ NK. Goed voor een 
zilveren medaille en eervolle vermelding.

De dames zijn beide maar liefst 10 keer 
uit de startblokken vertrokken. 

Gecoacht door Mees van Nierop; 
waarvoor grote dank!

Deze roeiers hebben blik getrokken:

Silke, Philine, Janneke en Marlies op 
de PEIL: 1e plek DErv4*

Jonas en Sjoerd op de DMO/ ZRB 
Jeugdwedstr.: 1e plek J16 2x

Age, Hans, Freek, Edwin, Jappe, 
Wouter, Guido en Vincent + stuur 
Helen op de Spaarne Lenterace: 
1e plek HVE-J



 Update proevensysteem
Er zijn van die onderwerpen waar iedereen wat van vindt. Het Nederlands elftal, wachtrijen op Schiphol, Boerenprotesten en 
Bitcoins. Op DDS is het niet anders met het proevensysteem. Wil je een boot afschrijven, dan heb je een bijbehorende proef 
nodig. Het proevensysteem zorgt ervoor dat elke boot gebruikt wordt door roeiers die over de juiste vaardigheden beschikken 
om op een veilige, verantwoorde manier met plezier in die boot te varen.

Zo oud als het proevensysteem is ook de discussie over het systeem. Zijn de eisen te streng of juist niet streng genoeg? 
Proeven individueel afnemen of juist in ploegverband? Moet een proef gelden voor het leven of kun je het roeien ook weer 
verleren? Kortom: is het huidige proevensysteem nog wel het juiste systeem voor DDS?

Met die laatste vraag is begin dit jaar de werkgroep proevensysteem aan de slag gegaan. De werkgroep bestaat uit een 
vertegenwoordiging van coaches, bestuur en proefcie. Deze werkgroep is begonnen met de eerste ideeën over het 
proevensysteem te inventariseren. Daarna is gekeken hoe andere verenigingen hun proevensysteem hebben opgezet. Met 
deze informatie is een enquête samengesteld die in maart naar alle leden is verstuurd.

De vervolgstap is nu om de resultaten van deze enquête te analyseren en daaruit voorstellen tot aanpassing te formuleren. 
Deze aanpassingen zullen vervolgens in nog te organiseren inspraak avonden worden voorgelegd aan de leden van DDS. 
Hierbij ben je van harte welkom om mee te doen in de discussie! Uiteindelijk zal de werkgroep een voorstel tot aanpassing 
doen aan de ALV.



 Vlootdiscussie 13 juni
Tijdens de vlootdiscussieavond is het bootgebruik vergeleken met de huidige vloot en de oude wensvloot. Op basis 
hiervan is een nieuwe wensvloot opgesteld. De wensvloot is een theoretische vloot waar we naartoe willen werken.

Bij de wensvloot hoort een financiële planning, op basis van het aantal boten en de verwachte levensduur. De 
meerjarenplanning geeft aan dat we drie skiffjes (in verschillende prijsklassen) en een twee kunnen kopen in 2023. In 
2024 volgt nog een twee, een vier en een acht. Of dit ook echt haalbaar is, hangt af van meerdere factoren zoals 
kwaliteit van de boten en het gebruik die de levensduur bepalen.

De besproken plannen voor 2023 zijn als volgt:
∙ Er is behoefte aan een extra S2-skiff die geschikt is voor lichte roeiers en wedstrijdvaardig is. 
∙ De Nemo wordt vervangen voor een nieuwe polyskiff met klikriggers waardoor ruimte ontstaat voor de S2-skiff.
∙ Ook is er een wens voor een nieuwe wedstrijdskiff, ter vervanging van de Han Sengers. 
∙ De boord C4+ wordt uit de vloot gehaald. Voor beginnende boordroeiers kan een C2x+ boord geriggerd worden.
∙ De extra plek, die vrijkomt, wordt gebruikt voor een extra S2 dubbeltwee.
∙ Drijvers op skiffs zijn getest maar worden onvoldoende gebruikt dus niet meer aangeschaft. 
∙ Voor in de toekomst wordt gevraagd om de verhouding tussen de vloot en roeiersgewichten van de leden mee te 

nemen in de wensvloot. Momenteel zijn de lichtgewicht boten zeer populair. 



 Vlootdiscussie 13 juni

Na de zomervakantie zal een tweede discussieavond volgen waar we nader inzoomen op de aanschaf van 2023. 
Alle leden zijn van harte welkom, tussentijdse opmerkingen zijn ook altijd welkom bij de commissaris materieel. 

Meer weten? Klik hier voor een uitgebreider verslag. 

Top 15 afschrijvingen van 
2021. Vanwege de 
Coronamaatregelen zijn dit 
alleen maar skiffs. 

https://www.dropbox.com/s/uyqahrqo0x4cj6l/Vlootdiscussie%20juni%202022%20verslag%20002.pdf?dl=0


 100 KM in 7 clichés 
Tips voor een succesvolle ringvaart van Dianne en Ingrid. Samen hebben ze de Ringvaart Regatta geroeid op 8 juni. 

Een goede voorbereiding is het halve werk. De vele trainingskilometers hebben zich zeker uitbetaald. Ik kan trouwens een tochtje 
Euromast of Eiland Overschie ook voor andere roeiers aanraden. En roeihandschoentjes!

De morgenstond heeft goud in de mond. Gelukkig waren we vroeg ingeloot, zodat we voor het donker thuis waren.

Sterke boeg, sterke ploeg. Helemaal waar, zeker in een twee. Dianne heeft ons feilloos gestuurd: alle bruggen, een overstekende 
trekpont, het inhalen van twee achten, en … de Kaag, een grote grijze vlakte met regen, wind en golven.

Stand by your man. Maar dan andersom: we hadden een volgploeg bestaande uit twee fietsers (manlief en de man van een collega) en 
een auto (Edwin). Onze volgploeg was uitstekend voorzien van eten, drinken, droge kleding en een goed humeur. Ook was het leuk dat 
er nog een DDS-er was die de ringvaart roeide: Laurens Jan in een skiff. En dank voor alle tips die we kregen van alle DDS-ers die ooit 
de ringvaart hebben geroeid.

Wie zoet is, krijgt lekkers. Maar na alle zoete dingen ben je inderdaad, zoals Armand al had gezegd, wel toe aan iets hartigs. Gelukkig 
was er een Italiaan die binnen vijf minuten een heerlijk bord pasta serveerde. Armand adviseert overigens een bak friet.

De laatste loodjes wegen het zwaarst. Niet waar, als je voorbij Leidschendam bent, ruikt het paard de stal. En de aanmoedigingen 
helpen zeker ook! 

A bridge too far? Dianne had geregeld dat we niet bij Lijm & Cultuur ons blik hoefden op te halen, maar bij LAGA, dat scheelde een 
brug en een paar kilometers.



 De Ringvaart in beeld



 De riem: Casper Rodijk
Ik ben Casper en allereerst wil ik Ana Lisa bedanken dat zij de riem aan mij doorgegeven heeft; een eer vind ik. 
In 2007 ben ik lid geworden. Met de DoZo’s van dat jaar heb ik een super gezellige roeiopleiding gehad. Zo gezellig dat tijdens de 
basisproef de hele boot nog maar eens een herexamen moest doen. Dat was al een teken dat ik niet zou uitgroeien tot een 
geweldige roeier hetgeen mij er niet van weerhield van het veel roeien van toertochten. De 11 stedentocht en de ringvaart 
regatta waren mijn favoriet. De ringvaart roeide ik het meest in de wherry “het Witte Wief”.  Veel roeide ik met Armand omdat 
hij het minst last heeft van mijn niet perfecte roeihaal en andersom compenseren we elkaar ook; “Min keer min is tenslotte 
plus”. Met Norbert en Eelco hebben we, geloof ik,  nog het baanrecord in een wherry staan. Het zag er niet altijd mooi uit maar 
we gingen wel snel. Veel meer stoere praat heb ik niet.
In tegenstelling tot op de vlot ben ik regelmatig aanwezig op het Raam. Met Anoeska, Titus , Russel en Yung-Chi zijn wij op de 
dinsdag in de wintermaanden verantwoordelijk voor de indoortrainingen voor volwassenen. Om de beurt geven we een training 
met ieder zijn of haar eigen twist. Ik mangel vooral de buikspieren!  Ik ben hieraan begonnen omdat ik in 2008 een keer in 
mocht vallen. Toen hadden we klasjes met 7 à 8 deelnemers. De laatste jaren is dit uitgegroeid tot groepen van meer dan 40 
mensen. Recent hebben we een onderverdeling geïntroduceerd tussen jeugd en volwassenen.  20 man per groep is nu de 
nieuwe norm.

Aan Armand, waar ik een 
hoop roeirespect voor heb, 
wil ik de riem doorgeven. 



 Oproep aan alle ploegen
Beste DDS-er,

Graag willen wij een overzicht maken van alle ploegen (vanaf 2 roeiers) die geregeld roeien bij DDS. Het is leuk om 
te weten wie in welke ploeg zit, wat het ritme en de ambitie is van de ploeg.

Vriendelijk verzoek ons zo snel mogelijk, maar voor eind augustus onderstaande info (zie format) en een mooie 
foto van de ploeg te sturen. We zullen alle ploegen afdrukken in de papieren editie van de Slaggaard in september 
en met alle inzendingen maken we ook nog een verrassing!

Format
Ploegnaam:               Snelle Jelle
Ploegleden:               Sjaak Snel, Wim Blad, Ans Blaar 
Nummer(s):               Dubbelvier met
Wanneer trainen:      Zondagochtend
Laatste roeievenementen: Head, 11- stedentocht 
Vrijwilligers in de ploeg:     Sjaak (barcommissie), Wim (bestuur)

Graag je inzending voor eind augustus 2022 naar: slaggaard@rvdds.nl



 Agenda

Wil je weten wanneer er wedstrijden, toertochten en marathons zijn? 
Check: https://roeievenementen.knrb.nl/ voor de actuele agenda

DDS kalender: https://portal.rvdds.nl/Kalender  

Kom gezellig borrelen op woensdagavond om 20u op

13 juli
10 augustus
14 september en
12 oktober

(inclusief nootjes, bitterballen en muziek)

De volgende editie van de Slaggaard verschijnt na de zomer. 

https://roeievenementen.knrb.nl/
https://portal.rvdds.nl/Kalender

